

Afdelingsbestyrelsesmøde i Rønnehegnet onsdag den 2. april 2025.

Tilstede:

AM - Anne Marie Eriksen (Formand)
LJ - Lone Jespersen
RK – Rikke Kastberg
MH - Michelle Hedemand (Næstformand)
PS - Pia Sørensen
TP - Tenna Pedersen
YA – Yvonne Asmussen

Dagsorden:

1. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 18:30 – 19:00)
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
3. Informationer fra formanden
4. Opfølgning fra sidste møde
5. Kommunikation
6. Forretningsorden
7. Markvandring
8. Målsætninger
9. Eventuelt
10. Næste møde

1. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 18:30 – 19:00)
 - a. 2 om fælleshus
 - b. 1 om beboersammensætning
 - c. 1 om parkering
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
 - a. Godkendt
3. Informationer fra formanden
 - a. PostNord om pakkeboks som er blevet fjernet fra etape 3. Vi arbejder på at få en afklaring på om der kan komme en erstatningsboks.
 - b. Afdelingsmøde om køkken- og badrenovering via råderet den 9. april. Der er omdelt en indbydelse. Der er dog flere beboere, der synes det er for langt væk fra vores området.
 - c. Nye medlemmer af aktivitetsudvalget.
4. Opfølgning fra sidste møde
 - a. Depotrum skal tømmes. Vi rydder op den 25. april kl. 17.00 og evt. den 26. april.
 - b. Haveaffald – udsættes til næste møde.
 - c. Kondirum – aftale med fitnessgruppen. YA spørger Poul om der er en aftale/forpligtelse.
Skab og støvsuger – udsættes til næste møde.
Der er et tremmerum mellem 204 og 206. Må afdelingen råde over det til et skab til rengøringsgrej til kondirum?
 - d. Opvaskemaskine – AM har ikke hørt mere. AM rykker Steenberg.
 - e. Mikrofon til soundboks – udsættes til næste møde
 - f. Borde bænkesæt – Ved legepladsen i etape 3, etape 4 ved vandhullet og HKV 180 – 226 samt HKV 228-272 er det kun brædder, der skal skiftes. Er der nogle der vil

skifte dem?

Nye sæt til

2 stk. på græsstripen mellem HKV 130-140 og 228-232 og 264 – 272

1 stk. foran fælleshus

1 stk. bag fælleshus

1 stk. ved flagstang

1 stk. i hundegården

YA spørger Robert, om han vil være behjælpelig med at hente 6 sæt?

Og måske vil brugerne af hundegården hjælpe med at samle sættene?

TP undersøger nærmere i udvalget af bord-bænkesæt.

5. Kommunikation

- a. Debat om kommunikation.

6. Forretningsorden

- a. Gennemgået svar fra administrationen.
Der er dog et svar, som er lidt tvetydig.
AM taler med Claus.
- b. Klar til underskrift næste møde.

7. Markvandring

- a. Inden mødet i dag var vi rundt i afdelingen på forberedende markvandring.
Bla. var der snak om P-pladser, alger, skæve fliser og asfalt.

8. Målsætninger

- a. Udsættes til næste møde

9. Evt.

- a. Intet

10. Næste møde

- a. Onsdag den 7. maj. (Input til RK senest 26. april)

Ref: RK

Kopi sendt til Gitte Kjær, Østjysk Bolig.